
1. Bestyrelsesmøde i afd. 3 den 20. oktober 2021 

 

Til stede til mødet var: 

 Ingrid K. Nielsen Formand/mødeleder 

 Kathrine S. Jacobsen Næstformand 

 Lars Lindkilde Sekretær/ordstyrer 

 Kirsten Petersen 

 Randi Brunk 1. Supl. 

 Jens Møller 2. Supl. 

Afbud:  Henning Jensen 

1. Konstituering af bestyrelsen 

Bestyrelsen konstituerede sig selv, og der blev budt velkommen til Randi som ny 1.supl. 

2. Godkendelsen af dagsorden af 20. okt. 2021 

Dagsordenen blev godkendt. 

3. Godkendelse af referat af 30. aug. 2021 

Referat er ikke blevet udsendt og vil derfor blive godkendt på næste ordinære møde. 

4. Godkendelse af Forretningsorden 2021/2022 for afdelingsbestyrelsen i afd. 3. 

Forretningsordenen blev godkendt og underskrevet. 

5. Godkendelse af Kodeks 2021/2022 for afdelingsbestyrelsen i afd. 3. 

Kodeks 2021/2022 afdelingsbestyrelsen i afd. 3. blev gennemgået af næstformanden. 

6. Orientering fra formanden. 

Der var ikke så meget at orientere om. 

Formanden og Randi havde været til orienteringsmøde for nye bestyrelsesmedlemmer. 

Formanden berettede om, at der stadig er problemer med rotter i området, og beboerne skal være 

opmærksomme på at holde rotterne ude af kælderen ved at lukke for åbne vinduer og huske at lukke 

dørene til kælderen. 

7. Evaluering af afdelingsmødet den 22. sep. 2021. 

Et godt og struktureret møde fra direktøren og en god beretning fra Formanden, som foregik stille og roligt. 

Formanden vil gerne takke for beboernes engagement og de gode tilbagemeldinger efter mødet. 

Bestyrelsen er enige om, at det er en god idé at bibeholde smørrebrød til mødet frem for en eventuel varm 

ret. 

8. Løbende regnskab for rådighedsbeløb 2021. 

Der har ikke været nogle indtægter eller udgifter endnu i 2021. 

9. Orientering fra Haveudvalget. 

Formanden for Haveudvalget Kathrine S. Jacobsen orienterede om den nærmeste fremtids planer for vores 

have.  



Der er ikke penge til at lave yderligere forbedringer, da der er brugt mange penge på de forbedringer, som 

allerede er færdige. Haveudvalget vil prøve at flytte midler fra Driftsbudgettet til de planer, som ikke er 

færdige, men det er der ikke de store udsigter til.  

Haveudvalget vil gerne have et møde med Kent van Heesch fra administrationen, hvor Haveudvalget gerne 

vil følge op på de træer og planter, der er blevet plantet, er sunde og ikke er gået ud. Der skal også sættes 

et møde med gartneren mht. at genplante de planter, som ikke er sunde, og dem der gået ud. 

Haveudvalget vil også i år gerne have sat juletræer op i haverne. 

10. Aktiviteter 2021/2022. 

Formanden vil gerne have flere arrangementer i afd. 3, men beboerne skal selv komme med forslag, da 

bestyrelsen savner input. 

Julebanko 2021 afholdes søndag den 5/12. 

Stor/vinter banko kan eventuelt afholdes søndag den 13/2 2022. 

Stegt ål arrangement foreslås afholdt onsdag den 17/11-2021 kl. 13.00 samt torsdag den 18/11 kl. 18.00 

11. næste bestyrelsesmøde. 

Bestyrelsesmøder i 2022: 

1. møde 

tirsdag den 8. marts 2022 kl. 19. i festlokalet Fjordvej 43. 

 

2. møde 

tirsdag den 14. juni 2022 kl. 19. i festlokalet Fjordvej 43. 

 

3. møde 

tirsdag den 9. august 2022 kl. 19. i festlokalet Fjordvej 43. 

 

12. Eventuelt 

Bestyrelsen vil gerne komme med en venlig henstilling om, at pap der skal i den store grønne 

container, på p-pladsen, bliver foldet samme inden det kommes i, så der kan være så meget som 

muligt i den og at der ikke efterlades affald ved siden af containeren, hvis der ikke er plads til det i 

den. 

 

 

Lars Lindkilde 

Sekretær i afdelingsbestyrelsen. Afd. 3. 

 

 


